

No. 9113

**INTERNATIONAL ATOMIC ENERGY AGENCY
and
JAPAN**

Agreement supplementary to the Agreement between the International Atomic Energy Agency, the Government of Japan and the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland for the application of Agency safeguards in respect of the bilateral agreement between those Governments for co-operation in the peaceful uses of atomic energy. Signed at Vienna, on 26 September 1967

Official text : English.

Registered by the International Atomic Energy Agency on 21 May 1968.

**AGENCE INTERNATIONALE DE L'ÉNERGIE ATOMIQUE
et
JAPON**

Accord complémentaire de l'Accord entre l'Agence internationale de l'énergie atomique, le Gouvernement du Japon et le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord relatif à l'application des garanties prévues dans l'accord bilatéral de coopération conclu entre ces Gouvernements concernant l'utilisation de l'énergie atomique à des fins pacifiques. Signé à Vienne, le 26 septembre 1967

Texte officiel anglais.

Enregistré par l'Agence internationale de l'énergie atomique le 21 mai 1968.